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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI ASĂU 

 
 
 
 

PROCES – VERBAL 

 
încheiat astăzi 31 ianuarie 2019  în şedinţa extraordinară a Consiliului 

local al comunei Asău,ora 14.00 
 

 
                         Fiind prezenţi majoritatea consilierilor în funcţie (Prezenţi-13 
consilieri; lipsesc d-nii consilieri Potoroacă Dan Paul și Ciobănașu 
Neculai) d-l Primar  declară deschisă prezenta şedinţă extraordinară a Consiliului 
Local al Comunei Asău. 
 D-na Secretar: Nu avem președinte de ședinţă. D-l consilier Potoroacă Dan Paul 
are cerere prin care arată că nu poate prezida ședinţa de astăzi din motive 
personale. Mergem pe Legea administraţiei publice.Avem proiect de hotărâre 
pentru alegerea președintelui de ședinţă de astăzi. Propunerea este pentru d-l 
consilier Puiu Eugen. 
Sunteţi de acord? Se votează în unanimitate. 
D-l consilier Puiu Eugen: Vă supun atenţiei Procesul - verbal al ședinţei 
extraordinare din data de 9 ianuarie 2019, la care a fost prezent d-l Seto. Sunteţi 
de acord ? Discuţii referitoare la acest proces verbal? Supun la vot. Se votează în 
unanimitate. 
           D-l primar dă citire Ordinii de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici și personalul contractual din cadrul familiei 
ocupaţionale “Administraţie” din Aparatul de specialitate al 
Primarului comunei Asău și serviciilor subordonate, precum și 
salariul de bază al secretarului comunei Asău-iniţiator: primar 
Constantin Rădulescu; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor 
necesare înfiinţării unei creșe în sistem public în comuna Asău, 
sat Lunca Asău, judeţul Bacău-iniţiator: viceprimar Emilian 
Budacă; 

3. Probleme diverse. 
Modificarea ordinii de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședinţă- 
iniţiator: primar Constantin Rădulescu; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie 
publică cu plic închis și stabilirea preţului de pornire la licitaţie  a 
materialului lemnos conform APV-urilor nr.1432134-BC-35 și 
14322172-BC-35 –iniţiator: primar Constantin Rădulescu; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.1 la 
contractul de delegare prin concesiune a gestiunii serviciului de 
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operare a instalaţiilor de deșeuri în judeţul Bacău nr.1078/1087 
din 16.04.2018-iniţiator primar Constantin Rădulescu. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea pentru filmarea și 
difuzarea integrală prin “ Servicii de înregistrare  audio-video a 
ședinţelor Consiliului local Asău și a evenimentelor culturale 
aprobate de Consiliul  local și organizate de Primăria Asău “-
iniţiator consilier local Nelu Bobeică. 
D-l consilier Puiu Eugen  supune la vot Ordinea de zi modificată. 

     Se votează în unanimitate. 
La ședinţă participă d-l Vrînceanu Liviu, șeful Serviciului Public de 
Apă și Canalizare al Comunei Asău. 
D-na Secretar:Îl aprobăm pe Vrînceanu Liviu, începând cu 4 februarie va fi noul 
șef, am vrut să îl prezentăm ca să știe cu cine lucrează. 
D-na consilier Albu: Îl felicităm și îi urăm succes. 
D-l consilier Dogariu: Dacă se vrea o să funcționeze. 
D-l viceprimar. Dânsul ar vrea să știe și salariul. 
D-l Primar: Puteți rămâne la ședință. 
D-l consilier Puiu Eugen dă cuvântul domnului Primar. 
D-l Primar dă citire: 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici și personalul contractual din cadrul familiei 
ocupaţionale “Administraţie” din Aparatul de specialitate al 
Primarului comunei Asău și serviciilor subordonate, precum și 
salariul de bază al secretarului comunei Asău-iniţiator: primar 
Constantin Rădulescu; 

 Ați studiat în comisii, știți despre ce e vorba. 
Fiecare președinte de comisie își prezintă raportul: 
        1.Comisia de învăţământ, sănătate …, dl. consilier Luca Ionel arată că a fost 
avizat proiectul de hotărâre favorabil cu 4 voturi pentru. 
D-l consilier  Puiu Eugen întreabă dacă  sunt discuţii. 
D-l consilier Dogariu: Trebuie să se scadă norma de hrană . 
D-na Secretar: Norma de hrană se calculează pe zile lucrate. 
D-l consilier Bobeică: Să vină în ședinţă contabila, cea care are raportul. 
D-l consilier Dogariu: Bănuiesc că anexele sunt verificate. 
D-l consilier Bobeică: Trebuia să îi cheme de la început în ședinţă.De fiecare data e 
aceeași problemă. Să vină să raporteze în Consiliu. 
D-na Secretar: E salarizarea din martie 2018. 
D-l consilier Bobeică: În grilă am propus la consilierul de proiecte să se apropie de 
consilierul principal. Am propus 2,41. 
D-na Secretar: A vrut să nu aibă mai mult decât șeful serviciului. 
D-l consilier Bobeică. La poziţiile din anexe nu aveţi funcţii de conducere cu studii 
medii. Referitor la resurse umane… 
D-na Cernea. Nu putea să fie salariul de consilier mai mare. 



3 
 

D-l consilier Bobeică: Aveţi vreo opreliște în privinţa asta? În organigramă am 2 
șefi. Consilier 1 A  intră în aparatul de specialitate. Am considerat că și ăsta de la 
proiecte trebuie să fie așa. 
D-l consilier Dogariu: Trece , că tot e vacant. 
D-l consilier Bobeică: E propunerea mea, dacă se votează. 
D-l consilier Puiu:Alte discuţii dacă mai sunt. 
D-l consilier Bârzan: Eu aș fi avut o adăugire. Atâta vreme cât coeficienţii au fost 
stabiliţi nicăieri nu spune să le micșorăm. 
D-l consilier Puiu :Părerea mea este că este un articol în 153 care se referă la 
principiul sustenabilităţii cu cheltuielile salariale.Creșterea era foarte mare, la care 
se adăuga și norma de hrană. 
D- l consilier Bârzan:Noi suntem raportaţi la salariul  Primarului. 
D-l consilier Puiu: D-le Bobeică, vă rog. 
D-l consilier Bobeică: Aș argumenta la consilierul I A. Dacă un consilier debutant 
are 2,2 ar trebui ca I A să fie mai mare. Dacă nu, îl lăsăm la nivelul debutantului. 
D-l consilier Dogariu: Dacă  aș  fi primar aș tăia la jumătate. 
D-na consilier Albu: Ţinând cont că nu avem angajat pe postul ăsta, consider că 
după 1 an putem crește. 
D-l consilier Bobeică: În momentul în care scoţi postul la concurs trebuie să știe. 
Guardul are cât buldozeristul. 
D-na Cernea:Este d-na Spiridon care este la orice oră la dispoziţie. Ar trebui să îi 
scădem cu 300 de lei salariul. 
D-l Dogariu: Brusturoasa dă la o d-nă 1800 salariul și are studii mai mari decât 
femeia de serviciu. 
D-l consilier Puiu: Consiliul local  a aprobat coeficienţii. 
D-l consilier Dogariu: La criterii de performanţă ne-aţi lămurit grupul PNL. 
D-l consilier Puiu: Criteriile de performaţă le analizează conducerea Primăriei. Aţi 
fost curios? Nu ai fost prezent. Alte discuţii. 
D-l consilier Bobeică:Coeficientul guard-ului. 
D-na Cernea: Hai să le mărim la mecanici cu 2%. Îi apreciem. 
D-l consilier Bobeică: Întrebarea e că…un guard nu poate să aibă mai mult decât 
un buldozerist. Nu trebuie. 
D-na cernea: Noi am făcut un acord. Avem tabelul. 
D-l consilier Puiu: Haideţi să nu mai vorbim. 
Discuţii care nu se pot reda deoarece se vorbește în același timp. 
D-l consilier Dogariu: Dacă punem 2% la cineva nu se pune problema că depășim 
salariul din 2018. 
D-na Cernea: La 2% sunt 50 de lei. 
D-l consilier Puiu: Discutăm propuneri. Coeficient 1 A funcţie contractuală de 
execuţie, coeficientul să fie…Acest om nu va veni dacă are coeficient mic.Acest post 
e prevăzut acum. Aţi propus să fie 2,34. Îl supunem la vot la 2,34. Cine este 
pentru 2,34? Se votează: 12 pentru și o abţinere (Albu Florina). 
D-l consilier Puiu: Deci, radiere de studii medii la referent. Coeficientul guard-
ului… 
D-l consilier Bobeică: Guardul să aibă 1,2 pentru că un muncitor calificat are 1,28. 
D-l consilier Puiu: 1,38 e echivalentul la muncitor calificat I. 
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D-l consilier Bobeică: Muncitor calificat are 1,36, buldozeristul are 1,38. 
D-l consilier Puiu: La muncitorul calificat este complexitate. 
D-l consilier Bobeică: Sunt două soluţii: ori 1,28 sau… 
D-l consilier Puiu: Două propuneri. Dacă ne raportăm  la mecanicul de utilaje sau 
ne legăm doar de guard. 
D-l consilier Bobeică:Aveţi 1,38 la guard. 
D-l consilier Puiu: Discutăm doar de guard. Ne raportăm doar la guard… dacă 
sunteţi de accord să micșoraţi coeficientul de la 1,38 la 1,28. Îl supunem la vot. 
Cine este pentru? Se votează: 10 pentru și trei abţineri (Bârzan Răzvan, Albu 
Florina, Traicu Ioan). 
D-l consilier Bobeică: Muncitor calificat și muncitor utilaje 1,38. 
D-l consilier Puiu: Supun la vot proiectul de hotărâre cu modificările făcute. 
Nemaifiind discuţii este supus la vot, proiectul de hotărâre fiind votat 
astfel:13 voturi pentru . 
D-l consilier Bobeică: Comentarii la salarizări. Consiliul Local are posibilitatea să 
majorăm  la serviciul public pentru performanță. Următoarea chestie o să fie cu 
obiective. 
D-l consilier Bârzan: Cu 2 ani de zile de performanță. 
D-na Cernea: Noi am venit cu propunerea să le separăm , dvs. ați venit cu 
propunerea la un loc.Sunt separați. Vin cu propunerea  să fac grilă separată. 
D-l consilier Bobeică: Nu mă deranjează. 
D-na Cernea : Ei sunt autofinanțați, trebuie separat. Este o instituție separată. 
Propun să fac anexa separat: cu șef serviciu, muncitori, contabil. 
D-l consilier Puiu: Să extragem din Anexa 2 SPAC și să facem Anexa 3. 
D-l consilier Bobeică: HCL pe care ați propus-o ați propus-o cu anexe. 
D-l consilier Puiu: Propun ca la proiectul de hotărâre să apară Anexa 3 cu funcțiile 
de la SPAC. 
D-l consilier Bobeică: Indemnizația primarului, asistentul social, asistentul 
medical. 
D-na Cernea: Vă spun, dar se aprobă prin dispoziție. Intri la capitolul asistență 
socială. Pentru informare. 
D-l consilier Puiu: Am supus atenției anexa 3. Unanimitate. Vă mulțumesc! 
 D-l consilier Bobeică:Dacă vreți leafă mare vine proiectul cu canalizarea. 
D-l sef serviciu Vrînceanu pleacă. 
D-l consilier Puiu: D-le Dogariu vă pun în atenție că vă dau afară că sunteți prea 
gălăgios. 
D-l consilier Bârzan: Și Bobeică e la fel. 
D-l consilier Puiu dă cuvântul d-lui viceprimar. 
D-l viceprimar dă citire: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor 
necesare înfiinţării unei creșe în sistem public în comuna Asău, sat 
Lunca Asău, judeţul Bacău-iniţiator: viceprimar Emilian Budacă; 

Fiecare președinte de comisie își prezintă raportul: 
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1.Comisia de învăţământ, sănătate …, dl. consilier Luca Ionel arată că a nu fost 
avizat proiectul de hotărâre cu 2 voturi pentru și 2 abţineri. 
D-l viceprimar: Am gândit-o să fie în Lunca Asău și pentru cei din Ciobănuș, din 
Apa Asău. Acolo e un teren unde se pot face și parcări și teren de joacă pentru 
copii. 
D-l consilier Puiu: D-le Dogariu vă dau afară. 
Discuţii care nu se pot reda deoarece se vorbește în același timp. 
D-l consilier Bârzan: La Școala Lunca Asău au fost probleme din 2001-2002 că nu 
au fost conforme. În clădirea aia sub nici o formă. 100 de locuri ar fi ideal, e 
problema că…Ai făcut un calcul pentru drepturi salariale pentru 100 de copii? La 
Comănești sunt 4 educatoare și 10 infirmiere. Fă-ţi niște calcule. 
D-l viceprimar: O să ne spună dacă e mult sau nu numărul copiilor.. Eu am luat în 
calcul numărul copiilor. 
D-l consilier Puiu: Oricum este o taxă la creșă. Am intrat în amănunte. Noi facem 
demararea unor proceduri. O să dureze. 
D-l consilier Nicodim: E un început. 
D-l consilier Dogariu: O să începem ceva. 
D-l viceprimar: Teoretic ar trebui să vină repede. 
D-l consilier Dogariu: Întrebaţi fetele de la asistenţă socială câţi copii or să fie. 
D-l consilier Bârzan: Fă o construcţie în curtea Școlii Asău. 
Discuţii care nu se pot reda deoarece se discută în același timp. 
D-l consilier Tăslăoanu: Problema nu e simplă. Acum un an am demarat o 
procedură. S-a mai făcut ceva cu atribuirea școlii părintelui? 
D-na Secretar: Nu s-a mai făcut nimic. 
D-l consilier Tăslăoanu: E pripeală. Facem o creșă sau un cămin? Noi nu avem 
niște indicatori de natalitate. Dacă procedurile durează atât, nu o să mai avem nr. 
de copii. Populaţia școlară scade de la an la an și noi facem creșă…Este subţirel 
proiectul, trebuie să veniţi cu multe date de la acele doamne. Nu știm câţi se vor 
naște. În documentele doamnelor sunt trecuţi toţi, sunt studii făcute. 
D-l consilier Dogariu: Ne pripim. Să facem cămin,nu creșă. Sunt locuri puţine și la 
Comănești. Dacă se găsesc fonduri europene poate o să vină de la Comănești. 
Trebuie să începem de undeva. Cei care vor mai fi în comună măcar să beneficieze. 
Poate nu 100, dar măcar 50. Noi am crescut cum am putut, dar măcar ceilalţi să 
beneficieze. Dacă nu începem, când o să facem ? 
D-l consilier Nicodim: Sunt de acord cu acest proiect . Să demarăm procedurile. În 
Comănești sunt locuri limitate. Să putem face acest proiect. Niciodată nu o să 
facem nimic. 
D-l consilier Bobeică: Discuţiile se încing. Plecăm de la chestiile formale. Are 
numai expunere de motive, notă de fundamentare nu are. L-aţi copiat de la 
Neamţ? 
D-l viceprimar: Mai multe a copiat dânsul decât mine. 
D-l consilier Dogariu: Lui i le face gata la Moinești. 
D-l consilier Bobeică:Trebuia să studiaţi metodologia de organizare. Știţi cum se 
înfiinţează o creșă? 
D-l viceprimar. Ce notă de fundamentare să vă fac? 
D-l consilier Bobeică. Citește după aia. Din ce propuneţi dvs să finanţaţi? 
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D-l viceprimar: Din bugetul local și fonduri europene. 
D-l consilier Bobeică: Aţi spus în expunere, dare  eu vreau un raport de 
specialitate. 
D-l viceprimar. De unde să vă dau o sumă? Eu sunt specialist? 
D-l consilier Bobeică: Dvs. ce sumă estimaţi să trecem în buget ? Ideea este că aţi 
iniţiat să facem o creșă publică , fără personalitate juridică. 
D-na consilier Albu: La nivelul Primăriei sunt niște cereri ale părinţilor? Verbal, 
așa fiecare are idei. Și eu vă dau exemple de copii care merg la alte școli chiar dacă 
avem școli aici.Trebuie văzută natalitatea... 
D-l viceprimar: Știţi de ce pleacă? Din cauza performanţelor. 
Discuţii care nu se pot reda deoarece se vorbește în același timp. 
D-l consilier Puiu: Gata d-le Dogariu. Dacă continuaţi vă dau afară. 
D-na consilier Albu: Migraţia populaţiei este fenomenul cu care ne confruntăm. O 
să fie populaţie imbătrânită. 
D-l consilier Bobeică: Proiectul este cu mare impact, au fost făcute două studii. 
Care sunt datele de bază? Aţi spus 100 de copii, care este fundamentul? Ăla de la 
asistenţă socială e specialistul. Aș vrea un raport de specialitate de la Asistenţă 
socială. 
Discuţii care nu se pot reda deoarece se vorbește în același timp. 
D-l consilier Puiu: Haideţi să auziţi și cuvântul meu. Eu sunt pentru acest proiect, 
dar cu copii mai puţini. Deja de la 3,6 ani vin la grădiniţă. Ideea nu este rea. 
Procedurile trebuie demarate. O altă sesiune de proiecte europene se va demara 
din 2020. Nu trebuie să prindem în buget. Nu e rău să demarăm o activitate de 
genul ăsta. O să discutăm după aceea proiectele europene. Eu sunt de acord. 
D-l consilier Bobeică: În ce constau procedurile? 
D-l consilier Puiu: Trebuie să cerem aprobări care or să dureze mult la Ministerul 
Învăţământului. 
D-l consilier Bobeică: De ce tocmai acolo? 
D-l consilier Puiu: O să fie sub subordonarea școlii. Vorbesc de demararea unor 
proceduri. 
D-l Primar:Cert este că trebuie un studiu. O să se ia numărul căsătoriilor. 
D-l consilier Dogariu: Cheamă o fată de la Asistenţă socială. 
D-l consilier Puiu: Nu înfiinţăm acum, demarăm niște proceduri. 
D-l consilier Tăslăoanu : Trebuie să motivăm. 
D-l consilier Bobeică: Primarul se apucă și vine unul și zice că nu se poate. 
D-l consilier Puiu:D-le Dogariu, vă rog! D-le Tăslăoanu, v-am citit de trei ori. Vă 
citesc exact. Ascultaţi, vă rog! Dă citire Proiectului de hotărâre. Ne legăm  de 
virgulă... 
 D-l consilier Puiu Eugen întreabă dacă mai sunt discuţii. 
 Nemaifiind discuţii este supus la vot, proiectul de hotărâre fiind votat 
astfel: 6 voturi pentru, un vot împotrivă ( Tăslăoanu) și  6 abţineri . 
D-l consilier Bobeică: Lipsește la proiectul de hotărâre  raportul comisiilor și nota 
de fundamentare, metodologia… 
D-l Primar dă citire: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie 
publică cu plic închis și stabilirea preţului d pornire la licitaţie  a 
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materialului lemnos conform APV-urilor nr.1432134-BC-35 și 
14322172-BC-35 –iniţiator: primar Constantin Rădulescu; 

Fiecare președinte de comisie își prezintă raportul: 
1.Comisia de învăţământ, sănătate …, dl. consilier Luca Ionel arată că a fost avizat 
proiectul de hotărâre favorabil cu 4 voturi pentru . 
D-l consilier Puiu Eugen  întreabă dacă  sunt discuţii. 
D-l Primar: La proiectul cu APV-uri este licitaţie cu plic închis. Aici e documentul 
cu APV, caietul de sarcini… 
D-l consilier Puiu: Sunt discuţii? 
D-l consilier Ţuţu: În creștere sau descreștere? 
D-l viceprimar: E în plic închis. 
D-l consilier Puiu: Alte discuţii ? 
Nemaifiind discuţii este supus la vot, proiectul de hotărâre fiind votat 
în unanimitate. ( 13 voturi). 
D-l  Primar dă citire: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.1 la 
contractul de delegare prin concesiune a gestiunii serviciului de 
operare a instalaţiilor de deșeuri în judeţul Bacău nr.1078/1087 
din 16.04.2018-iniţiator primar Constantin Rădulescu. 

Fiecare președinte de comisie își prezintă raportul: 
1.Comisia de învăţământ, sănătate …, dl. consilier Luca Ionel arată că a fost avizat 
proiectul de hotărâre favorabil cu 3 voturi pentru și o abţinere. 
D-l Primar: Mâine e ședinţă la Bacău. E vorba de Fondul de mediu 30 de lei + 
TVA. Ieri am avut ședinţă la ACoR. Noi nu avem ce plăti la taxa asta. Dacă noi am 
stabilit, de ce să plătim noi? ADIS-ul e obligat să plătească. 
D-l consilier Puiu: ECO SUD nu dorește să plătească taxa asta. D-nii de la ADIS 
trimit niște modele de proiecte de hotărâri fără o bază documentată. Una spun și 
alta fac. Eu m-am săturat de minciunile pe care ni le-a spus d-l SETO. 
D-l consilier Dogariu: De ce nu scrie  punctat că ECO SUD va plăti din taxa pe care 
o dăm? 
D-l consilier Puiu: De ce nu ne spune? 
D-l Primar: Începând de luna asta e la tonă. O să meargă cineva să însoţească. 
D-l consilier Puiu: Discuţii? 
D-l consilier Bobeică: E intrarea din 29.01.2019. 
D-l consilier Puiu întreabă dacă mai sunt discuţii. 
 Nemaifiind discuţii este supus la vot, proiectul de hotărâre fiind votat 
astfel:10 voturi pentru și trei  abţineri ( d-nii consilieri Budacă , 
Dogariu  și Tăslăoanu). 
D-l consilier Bobeică Nelu dă citire: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea pentru filmarea și 
difuzarea integrală prin “ Servicii de înregistrare  audio-video a 
ședinţelor Consiliului local Asău și a evenimentelor culturale 
aprobate de Consiliul  local și organizate de Primăria Asău “-
iniţiator consilier local Nelu Bobeică. 

Fiecare președinte de comisie își prezintă raportul: 
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1.Comisia de învăţământ, sănătate …, dl. consilier Luca Ionel arată că a nu a fost 
avizat proiectul de hotărâre  cu 2 voturi pentru și 2 voturi împotrivă. 
D-l consilier Bobeică : O sesiune de filmare însemnând 500 de lei, la 12 luni ar veni 
6000 de lei. Trebuie obţinut prin achiziţii publice , să fie acreditată. Initial am vrut 
să o fac cu mai multe. Avem un program cultural bugetat pe 2019? 
D-l consilier Puiu: Discuţii? 
D-l consilier Bârzan: Pornim iar discuţiile cu filmarea? 
D-l consilier Bobeică. Cine a fost … 
 D-l consilier Puiu Eugen întreabă dacă mai sunt discuţii. 
 Nemaifiind discuţii este supus la vot, proiectul de hotărâre fiind votat 
astfel: 6 voturi pentru, 4 voturi împotrivă( Budacă, Ţuţu, Bârzan, 
Albu) și 3 abţineri( Pădureanu,Traicu,Ungurașu). 
Probleme diverse : 
D-l consilier Puiu: Cine se înscrie pentru probleme diverse?  
D-l consilier Bobeică: Când este necesar să se propună un Program cultural pentru 
2019? 
D-l Primar: La următoarea ședință. 
D-l consilier Bobeică: Programul de pășunat pentru 2019. ITL emte o înștiințare de 
plată pentru fiecare cetățean? 
D-na Secretar: Se face. 
D-l consilier Puiu : Am discutat că primăria Asău a fost inclusă în programul de 
internet în instituțiile publice 15.000 lunar. Să aflăm cum au fost cheltuiți  banii la 
culte  pe 2018 cu documente justificative.Când preconizați să postați bugetul? 
Această situație cu gunoiul cât va dura? 
D-l Primar: Nu o să dureze. 
D-l consilier Puiu Eugen :Declar închisă ședința de astăzi. 
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